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استان فارساستان فارس

کازرون

آشنایی عوامل اجرایی کنکور 
سراسری با شیوه نامه های بهداشتی 

پیشگیری از کرونا در حوزه های 
برگزاری آزمون

نشست توجیهی شیوه رعایت پروتکل های بهداشتی پیشگیری 
در   1400 سراسری  کنکور  اجرایی  عوامل  ویژه  کرونا  از 

کانون فرهنگی تربیتی شهید عسکری کازرون برگزار شد.
شبکه  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
مسئول  کارشناس  کازرون،  شهرستان  درمان  و  بهداشت 
بهداشت  مرکز  مدارس  و  جوانان  نوجوانان،  سلامت  واحد 
شهید پیرویان این شهرستان با بیان اینکه امسال نیز همانند 
ویروس  اپیدمی  شرایط  در  سراسری  کنکور  گذشته  سال 
سلامت  اهمیت  به  توجه  با  گفت:  می شود،  برگزار  کرونا 
کامل  رعایت  آزمون،  این  اجرایی  عوامل  و  آموزان  دانش 
پروتکل های بهداشتی در حوزه های برگزاری کنکور امری 

مهم تلقی می شود.
مدیران،  حضور  با  که  نشست  این  در  افزود:  داودی  زهرا 
رابطان و مراقبان کنکور سراسری برگزار شد، بر ضرورت 
اجرایی  عوامل  و  داوطلبان  استفاده  نظیر  مواردی  رعایت 
متر،   2 کم  دست  فیزیکی  فاصله  حفظ  ماسک،  از  آزمون 
جلوگیری از ازدحام و شلوغی هنگام ورود و خروج از سالن 
آزمون، استفاده از وسایل تحریر شخصی و تهیه محلول های 
و  تأکید  کنکور  برگزاری  محل  در  دست  ضدعفونی کننده 
پوسترهای آموزشی در این زمینه جهت نصب در حوزه ها نیز 

در اختیار مسئولان آموزش و پرورش قرار داده شد.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون 
خبر داد؛

صدور نخستین گواهی محصول 
سالم خیار سبز در کازرون

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون گفت: برای اولین 
بار گواهی محصول سالم )ICM( برای خیار سبز فضای باز 

در این شهرستان صادر شد.
معاونت  روابط عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  به گزارش 
سازمان و مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کازرون حمید 
رشیدی افزود: خیار سبز تولیدی در فضای باز در سطح سه 
هکتار توسط مهدی رستمی کشاورز پیشرو روستای خدا آباد 
منطقه شاپور این شهرستان پس از نمونه برداری از محصول و 
انجام آزمایش های سموم، نیترات و فلزات سنگین گواهینامه 

ICM دریافت کرده است.
روش های  از  استفاده  کرد:  تصریح  مسئول  مقام  این 
استفاده  از جمله  بیماری ها،  و  غیرشیمیایی در کنترل آفات 
از کارت های رنگی برای ردیابی و شکار آفات، استفاده از 
انجام شده  اقدامات  از  بیولوژیک تریکودراما و...  قارچ کش 

در این مزرعه جهت دریافت گواهی محصول سالم است.
محصولات  از  توجهی  قابل  بخش  اینکه  بیان  با  دهقان 
 ICM برای کسب گواهی شهرستان کازرون، شرایط لازم 
را دارند اظهار کرد: این گواهی برای کشاورز برند محسوب 
می شود و می تواند محصولات خود را به صورت بسته بندی با 

کد محصول سالم و گواهی شده به بازار عرضه کند.

فسا

اجرای سنگ فرش معابر روستای 
خورنگان شهرستان فسا با مشارکت 

بنیاد مسکن
با مشارکت و همراهی بنیاد مسکن شهرستان فسا طرح سنگ 
به  شهرستان  این  خورنگان  روستای  معابر  توسعه  و  فرش 
سبک و شیوه ای بسیار زیبا به پایان رسید و مورد بهره برداری 

اهالی روستا قرار گرفت.
بنیاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به   
مسکن استان فارس، محمد انصاری جابری مدیر بنیاد مسکن 
شهرستان فسا با بیان اینکه توسعه معابر از کارکردهای اصلی 
مناطقی  جمله  از  را  خورنگان  روستای  است  مسکن  بنیاد 
دانست که ظرفیت مناسب برای توسعه گردشگری روستایی 

داد.
اجرای  در  کرد:  اضافه  فسا  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر 

طرح های توسعه معابر حفظ بافت سنتی و اصیل روستای از 
در  می شود،  توجه  آن  به  بشدت  که  است  مؤلفه هایی  جمله 
این طرح نمای اصلی و کلی روستا با سنگ فرش معابر حفظ 
می شود.  افزوده  روستا  گردشگری  جاذبه های  بر  و  می شود 
انصاری جابری مدیر بنیاد مسکن شهرستان فسا با بیان اینکه 
و  محرومیت زدایی  جهت  در  مهمی  گام های   99 سال  در 
افزود:  توسعه روستایی در این شهرستان برداشته شده است 
بازنگری در طرح های  اقدامات تلاش برای اجرا و  از جمله 
ضمن  که  است  طرحی  هادی  طرح  است،  روستایی  هادی 
گسترش  مکان  و  میزان  موجود،  بافت  اصلاح  و  ساماندهی 
از  مختلف  عملکردهای  برای  زمین  از  استفاده  نحوه  و  آتی 
تجهیزات  و  تأسیسات  کشاورزی،  تجاری،  مسکونی،  قبیل 
در  مورد  برحسب  را  روستایی  عمومی  نیازمندی های  و 
سکونت گاه های  و  فضا  ساماندهی  طرح های  مصوبات  قالب 

روستایی و طرح های جامع ناحیه ای تعیین می نمایند.
انصاری جابری مطالعه روستاهای نقشه برداری شده جهت تهیه 
دانست  بنیاد در سال گذشته  از عملکردهای  را  طرح هادی 
آبادسفلی،  قاسم  روستاهای  هادی  طرح  بازنگری  گفت:  و 
کنکان، کچوئیه،صحرارود، قلعه قرمز، حسین آباد، چاهدولت 

و داراکوئیه در سال گذشته انجام شده است.

استان بوشهراستان بوشهر

رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر:

۹۰ درصد شهرستان های استان 
بوشهر قرمز کرونایی شدند  

گزارش  طبق  گفت:  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
و  درمان  بهداشت،  وزارت  به  متعلق  ماسک  سامانه  نرم افزار 
و  دیلم  جم،  شهرستان های  رنگ  تغییر  با  پزشکی  آموزش 
گناوه از نارنجی )پرخطر( به قرمز، ۹۰ درصد شهرستان های 

این استان در وضعیت خیلی پرخطر کرونایی قرار دارند.
براین  افزود:  ایرنا  با  وگو  گفت  در  کشمیری  سعید  دکتر 
کنگان،  عسلویه،  تنگستان،  دیر،  شهرستان های  اساس 
دشتستان، دشتی، جم، دیلم و گناوه از توابع استان بوشهر در 

وضعیت قرمز کرونایی قرار دارند.
شهرستان  تنها  ماسک  سامانه  گزارش  طبق  کرد:  بیان  وی 
بوشهر است که در زمان حاضر در وضعیت نارنجی کرونایی 

است.
دبیر ستاد مقابله با کرونا استان بوشهر اضافه کرد: در زمان 
حاضر روزانه بیش از ۵۰۰ نفر به شمار مبتلایان به ویروس 
این  کرونا و ۲۰ درصد به شمار بستری های کووید ۱۹ در 

استان افزوده می شود.
کشمیری بیان کرد: براساس آمارها شمار مرگ و میر نیز در 
هفته گذشته با ۲۱ درصد افزایش نسبت به هفته قبل از آن از 

۲۳ به ۲۸ مورد در هفته افزایش یافته است. 
وی ادامه داد: همچنین آمارها نشان می دهد ۷۰ تا ۸۰ درصد 
اشغال  بوشهر  استان  در  کرونا  به  یافته  اختصاص  تخت های 
شده و ادامه این روند بستری می تواند این استان را با مشکل 

روبرو کند.
شهرستانی  هر  گفت:  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
با جمعیت همان شهرستان را  امکانات و تجهیزات متناسب 
دارد و نباید اجازه دهیم با شیوع ویروس کرونا و پر شدن 

ظرفیت مراکز درمانی با مشکل روبرو شویم.
در  نفر   ۱۰۰ از  بیش  روزانه  بستری  به  اشاره  با  کشمیری 
آمار  افزایش  شد:  یادآور  بوشهر  استان  بیمارستان های 
بستری های ناشی از کرونا در این استان نگران کننده است و 
باید با همکاری هم استانی ها و رعایت پروتکل های بهداشتی 
جلوی افزایش موج پنجم کرونا گرفته شود تا شاهد مرگ 

عزیزانمان نباشیم.

فرمانده انتظامی استان بوشهر 
هشدار داد؛

توقیف خودروهای شوتی به دلیل 
تخلفات راهنمایی و رانندگی

قانونی  برخورد  بوشهر گفت:  استان  انتظامی  نیروی  فرمانده 
پلیس با خودروهای شوتی، صرفاً بخاطر حمل کالای قاچاق 
و  رانندگی  تخلفات عدیده  دلیل  به  اول  مرحله  نیست و در 
وعابرین  رانندگان  سایر  برای  که  است  وحشتی  و  رعب 
پیاده ایجاد می کنند، چه بسا اینکه بارها پس از توقیف این 
خودروها، به دلیل داشتن مدارک مثبت قانونی، کالاهای آنها 

آزاد ولی به دلیل تخلفات رانندگی، اعمال قانون شده اند.
به گزارش خبرنگار ایلنا  از بوشهر، سرهنگ حیدر سوسنی  در 
گفت و گو با خبرنگاران اظهار داشت:  با گسترش روزافزون 
قاچاق کالا از استان های مرزی و بویژه ساحلی جنوب کشور، 
پدیده ای اجتماعی- اقتصادی به نام خودروهای شوتی رواج 

یافته که عمدتاً شبانه پس از بارگیری از شهرهای مرزی  به 
سمت مقاصد خود، بدون استراحت کافی و با سرعت بالا در 
نیمه های شب و عموماً  با پلاک های مخدوش و ناخوانا تردد 
می کنند. این رانندگان بدون توجه به اهمیت ارزش جان خود 
و دیگران، فکر و ذهنشان صرفاً معطوف به حداقل رساندن 
زمان میان مبدأ و مقصد است تا درآمد بیشتری کسب کنند. 
رانندگان این خودروها برای حمل کالاهای قاچاق، خطرات 

بی شماری را برای مردم و خودشان رقم می زنند.
درآمد  این  پس  در  افزود:  بوشهر   استان  انتظامی  فرمانده  
به ظاهر مطلوب اما بسیار خطرناک، چیزی به نام بازی با جان 
و زندگی نهفته است، سرعت سرسام آور و عجولانه و پر از 
اضطراب این خودروها علاوه بر به خطر انداختن جان راننده 
در برخی از مواقع جان سرنشینان دیگر خودروهای در حال 

عبور از مسیر و عابرین پیاده را به خطر می اندازد. 
رانندگان  با  برخورد  در  پلیس  کرد:  تصریح  سوسنی    
تضییع  باعث  غیرمسئولانه  حرکت های  با  که  خودروهایی 
ناگوار و جبران ناپذیر   بعضاً موجب حوادث  و  سایرین  حق 
برای  استان  سطح  در  گذشته  شب  تصادف  حادثه  دو  نظیر 
زمینه  این  در  و  می کند  برخورد  قاطع  می شوند،  شهروندان 
مسئولیت دارد، کما اینکه در مقوله مبارزه با قاچاق کالا  که 
باعث  ضربه زدن به اقتصاد کشور و آسیب به تولید داخلی 

می شود نیز تکالیفی برابر قانون بر عهده دارد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

معاون دفتر امور خدمات بازرگانی 
وزارت صنعت، معدن وتجارت:

طرح توزیع گوشت مرغ
 از طریق پست ۱۱ تیرماه در کشور 

اجرایی می شود

معاون دفتر امور خدمات بازرگانی وزارت صنعت، معدن و 
از  تجارت گفت: طرح نظارت بر روند توزیع گوشت مرغ 
تیرماه  یازدهم  از  اسلامی  پست جمهوری  زیرساخت  طریق 

جاری در سراسر کشور اجرایی می شود.
به گزارش ایرنا، حمید محله ای در نشست طرح نظارت بر روند 
توزیع گوشت مرغ از طریق پست به صورت ویدئوکنفرانسی 
استان  شهرستان های  تجارت  و  معدن  صنعت،  مسئولان  با 
از  که  مرغ  محموله های  راستا  این  در  افزود:  هرمزگان 
رستوران ها  یا  و  خرده فروشی  عمده فروشی،  به  کشتارگاه 
بارکد  پست  شرکت  زیرساخت  با  باید  می شود  ارسال 
توسط  و  بازخوانی  بارکد  این  با  مقصد  در  تا  کنند  نصب 

تحویل گیرنده دریافت شود.
وی بیان داشت: در این طرح از سامانه جامع تجارت وزارت 
صنعت، معدن و تجارت و زیرساخت شرکت ملی پست انجام 

می شود.
معدن  صنعت،  وزارت  بازرگانی  خدمات  امور  دفتر  معاون 
نیز  هرمزگان  کشتارگاه های  تمامی  اظهارداشت:  تجارت  و 
موظف هستند میزان کشتار مرغ را در سامانه صنعت، معدن 
نیز  اساس کشتار و فروش،  این  بر  و  تجارت درج کنند  و 
در تمامی سطح ها  از عمده فروشی تا خرده فروشی در سامانه 

جامع تجارت ثبت نام شده باشند.
طرح توزیع گوشت مرغ از طریق پست از امشب به صورت 

آزمایشی در هرمزگان آغاز می شود
در  نیز  هرمزگان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
از  استفاده  با  مرغ  گوشت  توزیع  طرح  گفت:  نشست  این 
زیرساخت شرکت پست از یازدهم این ماه به صورت رسمی 

با همکاری دستگاه های متولی در استان آغاز می شود.

بندرعباس

عضو منتخب شورای شهر بندرعباس:

برای انتخاب شهردار بندرعباس 
از بیرون دستور نمی گیریم

انتخاب  برای  گفت:  بندرعباس  شهر  شورای  منتخب  عضو 
شهردار آینده بندرعباس، نه تنها فشاری بر هیچ یک از اعضا 
وارد نشده است که حتی گزینه پیشنهادی هم جهت بررسی 
مجازی،  فضای  در  موجود  شایعات  و  نشده  معرفی  سوابق، 

صرفاً گمانه زنی های افراد جهت جذب مخاطب است. 
یعقوب دبیری نژاد در گفت و گو با ایسنا، ضمن رد هرگونه 
فشار بیرونی بر اعضای شورای شهر، افزود: هنوز یک هفته 
از تائید انتخابات شورای شهر نگذشته است و اعضای شورای 
ششم حدوداً دو ماه دیگر کار خود را شروع خواهند کرد اما 
متأسفانه عده ای در فضای مجازی سعی دارند با ایجاد جنگ 
اینگونه جلوه  منتخب  اعضای  بر  فشار  روانی و وارد کردن 

کنند که شورای آتی برای انتخاب شهردار از بیرون دستور 
می گیرد.

وی ادامه داد: بنده ضمن تکذیب قاطع این موضوع باید به 
توجه  با  که  برسانم  بندرعباسی  شهروندان  تمامی  استحضار 
به وقایع تلخ مشابه که در گذشته اتفاق می افتاد، کنشگران 
این  اما  باشند  مسئله ای  چنین  نگران  دارند  حق  اجتماعی 
اطمینان را به همه عزیزان می دهم تا این لحظه برای انتخاب 
شهردار آینده بندرعباس، نه تنها فشاری بر هیچ یک از اعضا 
وارد نشده است که حتی گزینه پیشنهادی هم جهت بررسی 
مجازی،  فضای  در  موجود  شایعات  و  نشده  معرفی  سوابق، 

صرفاً گمانه زنی های افراد جهت جذب مخاطب است. 
عضو منتخب شورای شهر بندرعباس بیان کرد: قاطبه اعضای 
اصل  به  پایبند  را  خود  که  است  جوانانی  از  ششم  شورای 
شفافیت و خدمت به مردم می دانند، لذا مشاهده می کنید در 
اولین روزهای بعد از انتخابات اکثر اعضا با حضور در میان 
مردم و محلات آسیب پذیر شهر در حال رصد مشکلات و 
فشارهای  ایجاد  لذا  هستند،  مشکل  حل  راهکارهای  احصا 
روانی و تخریب های منتشر شده در فضای مجازی، آن هم 
است  بی انصافی  به کار شورای ششم،  از آغاز  پیش  ماه  دو 
و خستگی را بر تن همکاران شورای ششم خواهد گذاشت. 

برای  نشستی هم  این سؤال که آیا  به  پاسخ  نژاد در  دبیری 
تعیین شهردار یا هیئت رئیسه شورای جدید داشته اید یا نه؟ 
نشست های  و  محلات  از  بازدید  حاشیه  در  کرد:  تصریح 
به دلیل عدم  اما  انجام می شود  مختلف دیدارهایی غیررسمی 
حضور برخی عزیزان در سطح شهر، فرصت برگزاری نشست 
یازده نفره ای با این موضوع خاص تاکنون فراهم نشده است 
و بزودی شاهد برگزاری اولین نشست منتخبین شورای ششم 
انتخاب  برای  زمان هرگونه گمانه زنی  تا آن  و  بود  خواهیم 

شهردار کذب محض است.

استان خوزستاناستان خوزستان

در نشست خبری با اصحاب 
رسانه خوزستان؛

نماینده اهواز : لزوم بازشماری آرای 
انتخابات شورای اهواز با حضور 

اصحاب رسانه

 
 

 

مجتبی یوسفی عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی، در 
نشست خبری با اصحاب رسانه خوزستان، ضمن ارائه پیشنهاد 
مبنی بر  بازشماری آراء صندوق های شورای شهر با حضور 
خبرنگاران، وعده پیگیری برخی از مشکلات اعم از ناوگان 
حمل نقل عمومی، مشکلات آب های سطحی، تعیین تکلیف 
نیروهای نفتی و برخی مشکلات بازنشستگان در دولت جدید 

را داد.
در  یوسفی  مجتبی  خوزستان،  از  ایلنا  خبرنگار  گزارش  به 
نشست خبری با اصحاب رسانه با اشاره به حواشی انتخابات 
این دوره  اهواز، اظهار کرد: هیچ صندوقی در  شورای شهر 
مورد  در  هم  کشور  وزیر  به  نشد.  اعلام  باطل  انتخابات  از 
خرابکاری های احتمالی در ناقص برگزار کردن الکترونیکی 
فرماندار  به  بودم و  اهواز هشدار داده  انتخابات شورای شهر 

نیز تأکید کردم که کاربران شعب، آموزش کافی ندیدند.
او با بیان اینکه در انتخابات باید توانایی مقابله با هر مشکلی 
را داشت در غیر این صورت یک ضعف تلقی می شود، گفت: 
تعداد ۱۰ نفر می خواستند آرا تجمیعی شورای شهر اهواز را 

تغییر دهند که شناسایی و به دستگاه قضا معرفی شدند.
فقط  انتخاباتی  مشکلات  افزود:  مجلس  رئیسه  هیئت  عضو 
شاهد  نیز  روستاها  شورای  در  حتی  و  نداده  رخ  اهواز  در 
صورت  به  انتخابات  برگزاری  در  کشور  وزیر  اگر  بودیم، 
مرحله  این  به  مشکلات  نمی کرد  کوتاهی  الکترونیکی 
که  دادم  پیشنهاد  انتخابات  اجرایی  مسئولان  به  نمی رسید. 
صندوق های تأثیرگذار انتخابات شورای شهر اهواز با حضور 
اصحاب رسانه و افراد مشخص، مورد بازشماری قرار بگیرند. 
فرمی  بر وجود  مبنی  همچنین شایعه هایی در فضای مجازی 
برای تأیید انتخابات توسط نمایندگان مجلس وجود دارد که 

آن را تکذیب می کنم.
ویژه  بازرس  عنوان  به  من  وظیفه  کرد:  خاطرنشان  وی 
تأیید  یا  رد  و  هست  تهران  به  گزارش  ارسال  انتخابات، 
در  آراء  شمارش  بازبینی  نیست.  من  عهده  بر  انتخابات 
قانون پیش بینی شده و نامزدها با ارائه دلیل منطقی و قانونی 

می توانند خواستار بازشماری آراء شوند.
یوسفی همچنین در ادامه این نشست به مشکلات استان اشاره 
کرد و توضیح داد: صنایع در کشور به بهانه خصوصی سازی 
تجهیزات  نیز  لوله سازی  اختصاص سازی شده اند. در شرکت 

برای پرداخت مطالبات کارگران فروخته شد.
دولت  در  نفت  وزیر  آمدن  کار  روی  با  کرد:  تأکید  وی 
مجموعه  نیروهای   کلیه  تکلیف  تعیین  پیگیر  جِد  به  جدید 
و  حمل  ناوگان  سیستم  بهبود  همچنین  و  بود  خواهم  نفت 
خواهم  مطالبه  و  پیگیری  آینده  دولت  در  را  عمومی  نقل 

مالی  تا کمک های  شد  تصویب  زیادی  قوانین  کرد چراکه 
به سیستم حمل و نقل عمومی شود، اما متأسفانه به هیچکدام 
آن ها عمل نشد و اولین اقدام ما در دولت جدید مطالبه این 

حق برای خوزستان است.
از اختصاص  اهواز در مجلس شورای اسلامی،  نماینده مردم 
سطحی  آب های  جمع آوری  طرح  برای  تومان  میلیارد   ۵۰۰
استان به خصوص اهواز خبر داد و یادآور شد: یکی از دلایل 
حضورم در کمیسیون عمران استفاده از ظرفیت های آن برای 

کمک به زیرساخت های استان بود.
عدم  درخصوص  ایلنا،  خبرنگار  پرسش  به  پاسخ  در  وی 
بازنشستگان خوزستان از حق جنگی در شرایطی  بهره مندی 
که جنگ را لمس کردند، گفت: طبق ماده ۱۱۲ حق جنگی 
فقط برای کارکنان منظور شده و متأسفانه برای بازنشستگان 
بازنشستگان  به  آیتم  این  پیگیری ها  با  اما  نشده  انجام  هنوز 
مخابرات تعلق گرفت و در تلاش هستیم تا دیگر بازنشستگان 

نیز از این طرح بهره مند شوند.

استاندار خوزستان:

بخشی از حق آلایندگی 
برای اصلاح ساختار محیط زیست 

در خوزستان صرف شود
یا  آلایندگی  حق  عمده  بخش  گفت:  خوزستان  استاندار 
مسئولیت اجتماعی باید برای اصلاح ساختار محیط زیست در 

خوزستان صرف شود.
تجلیل  همایش  در  دشتکی  سلیمانی  قاسم  ایرنا  گزارش  به 
در سرسرای  سبز خوزستان  و خدماتی  واحدهای صنعتی  از 
این حق آلایندگی  بیان کرد:  اهواز  نیشکر  آمفی تئاتر هتل 
حل  و  رودخانه  از  فاضلاب  سیستم  جداسازی  برای  باید 
هزینه  می شوند  شرب  آب  وارد  که  آب ها  روان  مشکلات 

شود.
تعریف  بد  افزود: در خوزستان سیستم آب و فاضلاب  وی 
شده و از بالا دست تا پایین دست مشکلاتی وجود دارد و 

کانال ها کاملًا قدیمی شده و آب به هدر می رود.
زیادی  نشتی آب  مسیر طولانی  در  دشتکی گفت:  سلیمانی 
وجود دارد و فاضلاب نیز در مسیر آب شرب و کشاورزی 

بیداد می کند.
برای  باید  را  آلایندگی  حق  داد:  ادامه  خوزستان  استاندار 

مواردی همچون اصلاح کانال های فاضلاب هزینه کنیم.
وی توضیح داد: طرح بزرگ جامع و عملیاتی در خوزستان 
در دست اجرا قرار دارد که هرسال در راستای اصلاح ساختار 

محیط زیست بخشی از آن اجرا خواهد شد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج

دادستان یاسوج اعلام کرد؛

آزادی مشروط
 متخلفان پرونده شوراهای شهر 

در کهگیلویه و بویراحمد

 
 

 
 

تخلفات  برخی  تشریح  با  یاسوج  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
و  کهگیلویه  استان  ادارات  و  شهرداری ها  در  شده  انجام 
استان،  شهر  شورای  چند  درباره  داشت:  اظهار  بویراحمد، 
پرونده هایی را مربوط به تخلفات قراردادها و برخی مسائل 
شهر  شورای  دو  میان حسابرسی  این  از  که  داده ایم  تشکیل 

استان نسبتاً انجام شد و پرونده آنها در حال رسیدگی است.
سید علی ملک حسینی در گفت و گو با ایلنا از یاسوج گفت: 
تعدادی افراد در ارتباط با این پرونده ها بازداشت شدند و با 

قرار وثیقه تا اتمام تحقیقات آزاد هستند.
قضایی  پرونده  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  قضایی  مقام  این 
رابطه  در  داد:  ادامه  انجامید؟  کجا  به  یاسوج  شهر  شورای 
نظارتی،  مراجع  در  پرونده هایی  نیز  یاسوج  شهر  شورای  با 
در  و  مطرح  نظارتی  دستگاه های  سایر  و  بازرسی  سازمان 
حال پیگیری بوده که به محض اینکه به ما اعلام جُرم شود 

رسیدگی می شوند.
داشته ایم  نیز  افزود: پرونده های خرد و جزئی  ملک حسینی 
اما  ارسال شده اند  دادگاه  به  آنها رسیدگی شده و  اغلب  که 
آنچه که مهم است پیشگیری بوده که در این راستا اقدامات 

ارزشمندی شروع شده است.
 38 ماده  کمیسیون  وظایف  به  اشاره  با  یاسوج  دادستان 
کمیسیون  طریق  از  کرد:  خاطرنشان  شهرداری،  معاملات 
ماده ۳۸ معاملات شهرداری که مربوط به آیین نامه معاملات 
سلامت  ارتقای  قانون  سه  ماده  ظرفیت  از  است،  شهرداری 
سامانه  در  که  کردند  مُکلف  را  شهرداری  و  شده  استفاده 

شفافیت قراردادها و معاملات خود را ثبت کنند.

استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: همه کشور در سال زراعی جاری با 
کاهش میزان بارندگی مواجه بوده و این استان جزء ۱۰ استان نخست از 

لحاظ بیشترین تنش آبی است.
حسین کلانتری در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: در این باره 
صرفه جویی بیشتر آب و مدیریت منابع باید مورد توجه همگان قرار گیرد.
وی افزود: امسال گرما زودتر شروع شد و از سوی دیگر بارندگی ها کاهش 

پیدا کرده است.

استان  مرکز  یاسوج  شهر  کرد:  تصریح  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
این  نارسایی و قطعی آب در  امر سبب  این  اختلاف شیب است و  دارای 
نوع توپوگرافی می شود که باید همه در مصرف آب صرفه جویی کنند تا 

دیگران هم به راحتی از نعمت آب بهره مند شوند.
کلانتری تأکید کرد: باید برای پرمصرف ها در زمینه آب محدودیت های 
لازم در نظر گرفته شود.وی ادامه داد: ده ها سال پیش می بایست منبع آب 

پایداری برای مرکز استان اندیشیده می شد اما این کار محقق نشده است.

کهگیلویه و بویراحمد جزء ۱۰ استان دارای بیشترین تنش آبی است


